

ANNEX C

ANNEXE C

No. 222. INTERNATIONAL OPIUM CONVENTION, SIGNED AT THE HAGUE, JANUARY 23rd, 1912¹

N° 222. CONVENTION INTERNATIONALE DE L'OPIUM, SIGNÉE À LA HAYE LE 23 JANVIER 1912¹

REAPPLICATION (*Note by the Secretariat*)

In a communication received on 21 February 1974 the Government of the German Democratic Republic stated that the German Democratic Republic had declared the reapplication of the above-mentioned Convention as from 16 December 1957.

(21 February 1974.)

RÉAPPLICATION (*Note du Secrétariat*)

Dans une communication reçue le 21 février 1974 le Gouvernement de la République démocratique allemande a indiqué que la République démocratique allemande avait déclaré la réapplication de la Convention susmentionnée à compter du 16 décembre 1957.

(21 février 1974.)

¹ League of Nations, *Treaty Series*, vol. VIII, p. 187; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 1, 2, 4, 5, 6, 7 and 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 302, 499, 798 and 865.

¹ Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. VIII, p. 187; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 1, 2, 4, 5, 6, 7 et 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 302, 499, 798 et 865.